
Proto~61 Nr XI.2024 

z XI Sesji R~dy Gminy Siubice 


odbytej w dnlu 20 grudnia 2024 r. 


Obrady XI Sesj i Rady Gminy Sl bice odbyly siy w godz. 11.12-13.22 oraz byly 
transmitowane'na zywo w Internecie. ObradY prowadzil przewodniczqcy Waldemar Stanczak 
Stan Rady - 15 osob I 

Obecnych -15 osob tj. 100%. 
W sesji udzial wziyli: 

l. 	 Jacek Kozlowski - wojt, 
2. 	 Przemyslaw Nowacki - sekretarz g iny, 
3. 	 Henryka Bednarek - skarbnik griny, 
4. 	 Krzysztof Ledzion - radny Rad1' Powiatu Plock 
5. 	 Zbigniew Bialecki - radny Rad1Powiatu Plock 
6. 	 radni wedlug zalq.czonej listy obecnosci, 
7. 	 sohysi wedlug zalqczonej listy obecn sci. 

Do pkt. 1 	 I 
Waldemar Stanczak - przewodniczqcy Rady otworzyl obrady XI sesji Rady Gminy 

Slubice, powital wszystkie panie i panow radnych, soltysow, wojta, zaproszonych gosci 
skarbnik oraz sekretarza. Na podstawie li ~ty obecnosci stwierdzil, ze w sesji uczestniczy 15 
radnych, co oznacza, ze Rada. G~iny Slu~ice .moze .obradowac i po?ejmow~c p~awom~cne 
uchwa1y. Doda1, ze zaproszen! kSlyza z pr rafil Slublce oraz Zyck me mogl! byc obecn! na 
sesji z powodu prowadzonych rekolekcji. 

Do pkt. 2 
Przewodniczqcy poinformowal, ze na wspolnym przed sesyjnym posiedzeniu komisji 

radni jednomyslne zgodzili siy na dod nie do proponowanego porzqdku obrad dwoch 
waznych projektow uchwal. Radni nie midi zadnych uwag. 

I 
Proponowany porz'ldek obrad przed zmran'l: 
I. 	 Otwarcie Sesji. 
2. 	 Przyjt(cie porzqdku obrad. 
3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci mit(dzysesyjnej Wojta Gminy za okres od 27 listopada 2024 r. do 

19 grudnia 2024 r. I 
4. 	 Interpelacje i zapytania radnych . 
5. 	 Informacja 0 stanie gospodarki mieszkanfowej w gminie. 
6. 	 Uchwalenie B~d~etll G.miny Slubice na 4025 ro~: 

I. 	 przedstawlenle proJektu lIchwaly budietoweJ, 
2. 	 przedstawienie opinii sta1ych Komisj / Rady, 
3. 	 przedstawienie opinii Regionalnej Izlby Obrachunkowej, 
4. 	 dyskusja nad projektem budzetu, I 
5. 	 podjt(cie uchwaly w sprawie przyjycia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice 

na lata 2025 - 203 I, I 
6. 	 podjycie lIchwaly w sprawie uchwalenia Budzetu Gminy Slubice na rok 2025 . 

7. 	 Podjt(cie uchwal w sprawie: I 
I) zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2024, 
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2) 	 Przyj~cia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi~zywania Problcm6w Alkoholowych 
oraz Gmi nnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na 2025 rok, 

3) 	 przyjycie ramowego planll pracy sesyjnej Rady Gminy Slubice na rok 2025, 

4) 	 zatwierdzenie plan6w pracy Komisji Rady Gminy Slubice na rok 2025 . 

5) 	 reguJaminu udzielenia pomocy materialnej 0 charakterze socjalnym dla uczni6w 
zamieszkatych na terenie gminy Slubice. 

6) 	 Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dzialki nr ewid. 569/3 
w miejscowosci Slllbice. 

8. 	 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

9. 	 Przyj cie protokolu z IX sesji Rady Gminy. 

10. Przyj«cie protokolu z X nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 
11. 	Sprawy r ' i.nc. 

12. Zakonczenie obrad. 

W ""Yniku jawnego glosowania rada - stan 15 obecnych jednoglosnie przyjtt1a porzqdek 

obrad po zmianach, ktory przedstawia sitt nastttpujqCo: 

Porz~dek obrad po przyj~tych zmianach: 
1. 	 Otwarcie Sesj i. 

2. 	 Przyjycie porzqdku obrad. 
3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci mittdzysesyjnej W6jta Gminy za okres od 27 Ii lopada 2024 r. do 

19 grudnia 2024 r. 

4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 

5. 	 Informacja 0 stanie gospodarki mieszkaniowej w gminie . 

6. 	 Uchwal ie udzetu Gminy Slubice na 2025 rok: 
1. 	 przcdstawienie projektu uchwaly budzetowej, 

2. 	 przedstawienie opinii stalych Komisji Rady, 
3. 	 przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachllnkowej, 

4. 	 dy skusja nad projektem budzetll, 
5. 	 podjycie llchwaly w sprawie przyjycia Wielolctniej Prognozy Finansowcj Gminy Slubice 

na lata 2025 - 2031 , 

6. 	 podjt(cic uchwaly w sprawie uchwalcnia Budzctu Gminy Slubice na rok 2025 wraz z 

all topoprawkq. 
7. 	 Podjycie uchwal w sprawie: 

1) Zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Slubice 

2) zm iany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2024, 
3) Przyjycia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problem6 .." Alkoholowych 

oraz Gmi nnego Programu Przeciwdziafania Narkomanii na 2025 rok, 
4) przyjycie ramowego planll pracy sesyjnej Rady Gminy Slubice na rok 2025, 
5) zatwierdzenie plan6w pracy Komisji Rady Gminy Slubice na rok 2025. 

6) regulaminll udzielenia pomocy materialnej 0 charakterze socjalnym dla llczni6w 
zam ieszkatych na terenie gminy Slubice. 

7) Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dzia lki nr ewid. 569/3 
w miejscowosci Slllbice. 

8) przy t'lpienia do sporzqdzcnia Micjscowego planu zagospodarowan ia przestrzennego dla 
dz ialki Nr ewid. 179 w miejscowosci Grzyb6w. 
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8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. j
9. Przyjycie protOkOfU z IX sesji Rady Gmi y. 
10. Przyjycie protokolu z X nadzwyczajnej s sji Rady Gminy. 
11. Sprawy rMne. 
12. ZakOllczenie obrad. 

Do pkt. 3 
Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej W6jta Gminy za okres od 27 listopada 2024 r. do 

19 grudnia 2024 r. (material w zalqCZeniU). 1 

Do pkt. 4 

Radny Dariusz Wolinski poprosil 10 interwencjy zwiqzanq z wycinkq przez Zaklad 
Energetyczny drzewa - pochylonej wierj by, kt6re znajduje siy w miejscowosci Juliszew 
zjezdZajqc z g6rki zaraz po lewej stronie kolo lqki pana J. To drzewo zagraZa linii sredniego 
napiycia. JeSli to drzewo siy zlamie i uszkof zi liniy to mieszkancy nie bydq mieli prqdu. 
Do pkt. 5 

Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze informacja 0 stanie gospodarki 
mieszkaniowej w gminie zostala omawiarla na komisji i wszyscy radni dokladnie siy z niq 
zapoznali (material w zalqczeniu). 

Radni nie mieli zadnych zapytan bqpz uwag. 
Informacja 0 stanie gospodarki mie Izkaniowej w gminie zostala przyjyta pozytywnie. 

Do pkt. 6.1 

Projekt uchwaly w sprawie Uch aly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2025 

przedstawila skarbnik gminy Henryka Bedl arek. (material w zalqczeniu). 
Pytan i uwag nie zgloszono. T 

Do pkt. 6.2 
Opiniy Komisji Rewizyjnej przedstawila przewodniczqca komisji Beata Zi6lkowska 

(material w zalqczeniu). 
Opiniy Komisji Oswiaty, Kultury Sportu, Bezpieczenstwa Publicznego, Zdrowia, 

Opieki Spolecznej przedstawila przewoJnicZ<tca komisji Sylwia Galuszewska (material 
w zalqczeniu). 

Opiniy Komisji Planowania Gos odarczego, Infrastruktury, Rolnictwa, Ochrony 
Srodowiska, Budzetu i Finans6w przed tawil przewodnicZ<tcy komisji Piotr Zi6lkowski 
(material w zalqczeniu). 

Opinie zostaly przyjyte pozytywnie 
Do pkt. 6.3 

Opiniy Regionalnej Izby Obrach nkowej przedstawila skarbnik gmmy Henryka 
Bednarek (material w zalqczeniu). 
Do pkt. 6.4 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
Do pkt. 6.5 I 

Przewodniczqcy Rady Gminy prfedstawil projekt uchwaly w sprawle prZYJycla 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy plubice na lata 2025 - 2031. 

Pytan i uwag nie zgloszono. I 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
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Uch ala w sprawie przyjycia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siubicc 

na lata 2024 - 2031 wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zal~cznik do protokolu. 

Do pkt. 6.6 

Proj kt uchwaly w sprawie uchwalenia Budzetu Gminy Slubicc na rok 2025 wraz 

z autopoprav k~ przedstawil Przewodnicz~cy Rady Gminy Waldemar Stanczak. 

Pylan i uwag nie zgloszono. 

W gl sowaniu braID udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie uchwalenia Budzetu Gminy Slubice na rok 2025 

wraz z imiennym rejestrem glosowan stano wi zal~cznik do protokolu. 

Do pkt. 7.1 

Prze odnicz~cy Rady przedstawil projekt uchwaly w sprawie zm iany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Slubice. 

Radni nie mieli zadnych zapytan b~dZ uwag. 

W gtosowaniu bralo udzial 14 radnych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice wraz z 

imiennym rejestrem glosowan stanowi zal~cznik do protokolu. 

Radny Dariusz Wolinski z przyczyn osobistych musial opuscic sesje. 

Stan rady : 14 radnych. 

Do pkt. 7.2 
Prze odn iczqcy Rady przedstawil projekt uchwaly zmieniaj~cy Vein aly Budzetowq 

Gminy Slubice na rok 2024. 

Radn i ni mieli zadnych zapytan bqdi uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 14 radnych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala zmieniajqca Uchwaly Budzetowq Gminy Slubice na rok 2024 wraz 

z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do protoko!u. 

Do pkt. 7.3 
Prze odniczqcy Rady przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyjt(cia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych oraz Gminnego 

Programu Przeciwdzialania Narkomanii na 2025 rok. 

Radni nie mieli zadnych zapytan bqdi uwag. 


W glosowaniu bralo udzial 14 radnych. Uchwala zostala przyjyta jcdnogtosnie. 


U h\.vala w spra'vvie przyjycia Gminncgo Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania 


Problem6 Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na 2025 I 

rok wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 7.4 
Pr ~ekl uchwaly w sprawie przyjycie ramowego planu pracy sesyjnej Rady Gminy 

Slubice na rok 2025 przedstawil Przewodniczqcy Rady Gminy Waldemar Stanczak. 

Radni nie mieli zadnych zapytan bqdi uwag. 

W glo owaniu bralo udzial 14 radnych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie przyjycie ramowego planu pracy sesyjnej Rady miny Slubice 

na rok 2025 raz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do prolokotu. 
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Do pkt. 7.5 
Projekt uchwaly w sprawie zatwier~zenia plan6w pracy Komisji Rady Gminy Slubice' 

na rok 2025 przedstawil Przewodnicz~cy R dy Gminy Waldemar Stanczak, 

Radni nie mieli zadnych zapytan b~ zuwag, 

W glosowaniu bralo udzial 14 radn~ch, Uchwaia zostaia przyjyta jednogiosnie, 

Uchwaia w sprawie zatwierdzenih plan6w pracy Komisji Rady Gminy Slubice 

na rok 2025 wraz z imiennym rejestrem gidisowan stanowi zalCJ.cznik do protokolu, 

Do pkt. 7.6 
Projekt uchwaly w sprawie regu,ar inu udzielenia pomocy materialnej 0 charakterze 

socjalnym dla uczni6w zamieszkalych na erenie gminy Slubice przedstawil Przewodnicz~cy 

Rady, 

Radni nie mieli zadnych zapytan bCJ.~z uwag. 


W glosowaniu bralo udzial 14 radny,ch. Uchwaia zostaia przyjyta jednogiosnie. 


Uchwala w sprawie regulaminu ud ielenia pomocy materialnej 0 charakterze socjalnym 


dla uczni6w zamieszkalych na terenie gmihy Slubice wraz z imiennym rejestrem glosowan 

stanowi zalCJ.cznik do protokolu. 

Do pkt. 7.7 
Projekt uchwaly w sprawie Miejsc wego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

dzialki ill ewid. 569/3 w miejscowosci Sl bice byl omawiany i odczytywany na wsp61nym 

posiedzeniu komisji . Rada odeszla od ponoK-vnego odczytania projektu uchwaly. 

Radni nie mieli zadnych zapytan b~~Z uwag. 


W glosowaniu bralo udziaI14 radnych. Uchwaia zostaia przyjyta jednoglosnie. 


Uchwaia w sprawie Miejscowego ~lanu zagospodarowania przestrzennego dla dzialki 


nr ewid. 569/3 w miejscowosci Slubice,: wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi 

zalCJ.cznik do protokolu. 

Do pkt. 7.8 I 
Projekt uchwaly w sprawie przystCJ.pienia do sporz~dzenia Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla dl ialki Nr ewid. 179 w miejscowosci Grzyb6w 

przedstawil PrzewodniczCJ.cy Rady. 

Radni nie mieli zadnych zapytan b, dz uwag. 


W glosowaniu bralo udzial 14 radnr ch. Uchwaia zostaia przyjyta jednogiosnie. 


Uchwaia w sprawie Miejscowego Rlanu zagospodarowania przestrzennego dla dzialki 


nr ewid. 569/3 w miejscowosci Slubice wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi 


zal~cznik do protokolu. 


Do pkt. 8 , 


W6jt poinformowal, ze gmina pos ara siy ustali6 wlasciciela tej pochylonej wierzby, 

gdyz Zaklad Energetyczny nie zajmuje siy wycinkCJ. drzew a jedynie biez~cCJ. podcinkCJ. 

zakrzaczen w okolicach linii energetyczny ,h. 

Do pkt. 9 

Przewodnicz~cy Rady Gminy poinformowal, ze protok61 z IX sesji Rady Gminy 

Slubice zostal przeslany do radnych drog~ lektronicznCJ.. 

Radni nie mieli zadnych zapytan b~dz uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 14 radnYch. Protok61 zostal przyjyty jednogiosnie. 
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Protok6t z IX sesji Rady Gminy Slubice wraz z imiennym rejestr m glosowan stanowi 
zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 10 

Prze odniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze protok61 z X nadzwyczajnej sesJ! 

Rady Gmin Slubice zosta1 przeslany do radnych drogq elektronicznq. 

Radn i nie mie\i zadnych zapytan bqdz uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 14 radnych. Protok61 zostal przyjyty j dnoglosnie. 

Prolok6~ z X nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Slubice wraz z imiennym rejestrem 

glosowa6 stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 11 

W6jt podziykowal radnym powiatu plockiego za obecnosc na scsji Rady Gminy 

Slubice. W zwi'lzku z tym, ze w biezqcej kadencji gmina Slubice nie posiada bezposredniego 

przedstawici 1a w samorzqdzie rady powiatu - mieszkanca naszej gminy to w6jtowi jak 

i radzie Gminy Siubice jest niezmiernie milo, ze przedstawicieli rady powiatu plockicgo 

zaszczycili gminy Slubice swojq obecnosciq w tym gorqcym przedswiqtecznym czasie. W6jt 

podziyko a1 r6wniez za dotychczasowy kontakt i wsp6lne rozmowy na temat bieZqcych 

spraw doty z'lcych bezposrednio rady powiatu. 

Przewodniczqcy Rady Gminy Waldemar Stanczak w imieniu wlasnym jak i calej 

Rady Groin Slubice r6wniez serdecznie podziykowal obecnym radnym rady powiatu za 

stawiennictwo. 

G10 zabral radny powiatu Krzysztof Ledzion. Powiedzial, ze bardzo dziykujy za 

zaproszenie na dzisiejszq sesjy. Przedstawil swojq osoby. Poinformowal , ze pochodzi 

z miejscowoSci Czermno, ale obecnie mniejsza w miejscowosci Lipin kie. Tereny gminy 

Slubice nie q mu obce, gdyz ma tu sporo znajomych i rodziny. W kwi tni ch wyborach 

oddanymi gl sami w ilosci 1207 byl to drugi wynik w naszym okrygu dostal siy do Rady 

Powiatu Plockicgo. Radny podziykowal, wszystkim osobom, kt6rzy oddali na niego glos i mu 

zaufali . Radny Krzysztof Ledzion poinformowal, ze od poczqtku swojej kadencji zioZyI 

dziesiyc interpelacji oraz trzy zapytania. Pierwsza zlozona interpelacja dotyczyla akurat 

gminy Slubi e a dokladnie zakrzaczen na drogach powiatowych w kierunku Piotrk6wka oraz 

w miejsc w Sci lamno i Potok. Radny interpelowal, by droga powiatowa w miejscowosci 

lamno i Potok zostaia naprawiona, by udroznic rowy i polozyc tam nOWq nawierzchniy. 

Radny powiedzial, ze drogi na obrzezach powiatu plockiego Sq w bardzo zlym stanie i bt;dzie 

walczyl by je poprawic. Radny powiatu powiedzial, ze kolejna zlozona interpelacja dotyczyia 

naprawy drogi od Wymysla przez Juliszew w strony Zycka. Na ostatniej sesj i Rady Powiatu 

wraz z obecnym tu radnym Zbigniewem Bialeckim oraz sohysem miejscowosci luliszew -

Sady Dari u zero Woli6skim ziozona zostala kolejna interpelacja naprawy drogi 

w luliszewie. Ze wzglydu na po1ozenie tam istniejqcego chodnika w czasie blitych deszczy 

zatrzymuj iy tam woda, kt6ra stwarza zagrozenie dla mieszkanc6w. Droga przez zastoje 

wody ulega degradacji, pobocza Sq w bardzo ziym stanie. Radny powiaLll rna nadziejy, ze 

droga od Wymysla przez lllliszew w kierunku Zycka zostanie napra iona. Kolejnq 

interpelacj 'l nr 5 radny wnioskowal do rady powiatu 0 zakup dla bazy nr 3 W GClbinie sprzytu 

min: rybak, koparko- ladowarky oraz wywrotky. Na pewno te sprzytu pomogly by w bardzo 

duzej micrz wykonywac szybciej i latwicj pracy na drogach powiatu . Z rozm6w 

przeprowadzonych z przevvodniczqcym rady powiatu oraz starostq i wicestarostq powiatu 
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rybak oraz koparko - ladowarka jest ju~ zakupiona pozostaje jedynie wywrotka. Radny , 
Krzysztof Ledzion powiedzial, ze rna naqziejy, iz wsp61nymi silami uda siy sporo rzeczy 

przez t£! obecn£! kadencjy zrobic, chodz J,iadomosci na ten rok dla gminy Slubice nie S£! 

dobre, poni~waz p~wiat plocki nie zabezp~CZYl w budzecie ani ~lot6wk,i ~a .gminy S!.ubice. 
Radny powlatu pomformowal, ze byl ba dzo zaskoczony t£! Wladomoscl£! I na sesJl rady 

powiatu wstawil siy za gmin£! Slubice 6wi£!c swoje argumenty za. Po sesji otrzymal 

deklaracjy, ze do budzetu Powiatlli Plockiego zostan£! wprowadzone zmiany 

i zostan£! uwzglydnione inwestycjy na t renie gminy Slubice. Radny Krzysztof Ledzion 

powiedzial, ze wraz z obecnym radnym Zbigniewem Bialeckim bydzie nacieral na rady 

powiatu 0 dotrzymanie obietnicy i wygos odarowanie pieniydzy na naprawy dr6g w gminie 

Slubice. Radny powiatu poprosil radny+gminy Slubice jak i sohys6w by w wszelkich 

sprawach czy podjyciach jakichkolwiek rOi m6w kontaktowali siy z jego osob£!. Radny chytnie 

porozmawia, wyslucha i w miary swoich ~ZIiWOSCi pomoze. Radny zadeklarowal, ze bydzie 
siy staral raz na kwartal bywac na sesji Rad Gminy Slubice. 

Glos zabral radny powiatu Zbig iew Bialecki. R6WTIiez podziykowal bardzo za 

zaproszenie na sesjy. Powiedzial kilka do rych sl6w 0 swoim przedm6wcy i wyrazil swoje 

zaangazowanie by. czynnie b,ra~ u~zial w, l~omocy ~la gmi~y Slubice. ~a~ny wraz r~dnym 
Krzysztofem LedzlOnem umowil Sly z wttem Gmmy Slublce, ze w mleSI£!CU styczen 2025 

roku. wsp6lnie. objad£! i do~onaj.£! ogl~dzin r6~ po~iat.owych na tere~ie gminy Slu~ice. Radny 

pO~latu podzlykowal v:OJtO~1 Gmmy Sll blce Jak I Se~retarzowl oraz Skarbmk za du~ 
udzJal w stowarzyszemu gmm turystycz1ych. Radny pomformowal, ze w stowarzyszemu 

gmin turystycznych zostaly podjyte pierwsze rozmowy dotycz£!ce turystycznego 

wykorzystania, zagospodarowania Wisly. 1 Radny powiatu r6wniez zadeklarowal, ze bydzie 

siy staral godnie gminy Slubice reprezentoi ac wraz z koleg£! radym Zbigniewem Ledzionem. 

W6jt Gminy Slubice podziykowal radnemu Zbigniewowi Bialeckiemu za cieple slowa 

zwi£!zane z funkcjonowaniem rady oraz balego samorZ£!du. Do podziykowan dol£!czyl siy 
r6wniez PrzewodnicZ£!cy Rady Gminy. 

Sohy~ sole~twa Swiniary Rys~arq Zi6lkowski powiedzial radnemu ~owiatowemu 
Krzysztofowl LedzlOn, ze wysypywame Rruszywem poboczy przez zarZ£!d drog na drodze 

powiatowej od Wymysla w strony Julisze~a nie rna sensu i zapytal, czy byd£! podejmowane 

jakies inne dzialania. 

Radny powiatu odpowiedzial, ze zlozyl w tej sprawie interpelacjy, w kt6rej jak 

wczesniej juz informowal, prosil 0 wyr6w anie i poszerzenie poboczy, naprawy nawierzchni, 

wykoszenie i udroznienie row6w i pr epust6w. Radny powiedzial, ze zarz£!dcy dr6g 

powiatowych trochy siy wystraszyli ogrojU pracy i zaczyli wysypywac pobocza kruszywem. 

Oczywiscie radnego powiatu to nie saty~fakcjonuje, gdyz jest to zrobione nier6wno i nie 

wykonanie nalezycie. Radny postara siy to [by ta droga zostala naprawiona precyzyjnie. 

Radna Malgorzata Cichosz PoproSiila by w imieniu radnych gminy Slubice napisac 

interpelacjy dotycz£!C£! drogi 2980W od owosiadla do Troszyna Nowego. Jest to droga 

bardzo strategiczna, gdyz z wczesniejszero doswiadczenia wi adorno, ze woda wylewaj£!c 

podczas powodzi pokrywa w pierwszej kolf jnosci tamte tereny i drogi. 

Radny Krzysztof Ledzion przyj£!l clio wiadomosci ty prosby i powiedzial, ze postara 
siy zlozyc interpelacjy w tej sprawie. 
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Radna Teresa Sitkiewicz podziykowala radnym powiatu za zaangazowanie w tematy 

zwiqzane z gmin<l Slubice i poprosila 0 jeszcze wiyksze wsparcie dotyczqce poprawy drogi 

powiatowej na Jamnie, gdyz od trzech lat nie dzieje siy tam nic i droga jest naprawdy 
w bardzo tragicznym stanie. 

R dny Krzysztof Ledzion powiedzial, ze dostal odpowiedz na zlozon<l interpelacjy 

w spraWle lasnie tej drogi, w kt6rej to zadeklarowano, ze ten odcinck drogi powiatowcj 

zostanie naprawiany, chodi w budzecie powiatu nie zostaly na t<l inwe tycj~ zabezpieczone 

pieni<ldze. Radny ze swojej strony bydzie naciskal, aby w roku 2025 zostalo to wykonane. 

R dna Malgorzata Cichosz w imieniu swoim jak i radnej Katarzyny Milczarek oraz 

calego Kola Gospodyn Wiejskich "Bydzie siy dzialo" bardzo serdecznie podziykowala 

W6jtowi za zaangazowanie i osobist<l pracy wlozon<l w pierwszy Jannark Bozonarodzeniowy 

w gminie Shlbice. 

W6jt r6wniez podziykowal za wsp61pracy i inicjatywy wszystkim osobom, kt6rc 

w1<lczyly sicr w organizacjy pierwszego Jarmarku Bozonarodzeniowego. P dziykowal Kole 

Gospodyn Wiejskich "Bydzie siy dzialo" oraz Kole Gospodyn Wiejskicb ze Slubic a takZc 

wystawcom i wszystkim organizatorom. 

Radny powiatu zapytal W6jta Gminy Slubice czy Skansen Osadnictwa 

Nadwislal1skiego we Wi<lczeminie podlega pod gminy. 

W6jt odpowiedzial, ze podlega pod Muzeum Mazowieckie. Gmina SJubice stara siy 

w miary mozliwosci sledzic kalendarz imprez w Skansenie i podcinac zakrzaczenia by osoby 

przyjezdne j ak i nasi mieszkancy mie1i dobry dojazd oraz miejsce na parkowanie. 

Radna Katarzyna Dudkiewicz przypomniala W6jtowi po raz ko lcjny 0 wyr6wnaniu 

drogi prowadzflcej do szkoly w Piotrk6wku oraz 0 naprawy zjazdu po lew j stronie przy 

skrzyzowani na pierwszym Piotrk6wku. 

Radn Teresa Sitkiewicz poprosila W6jta 0 naprawy drogi granicz'}cej z GiI6wk<l. 

W6jt powiedzial, ze przyj<}l do wiadomoSci prosby radnych. 

Przewodnicz<lcy Rady Gminy Waldemar Stanczak podziykowal rad nej Malgorzacie 

Cichosz jak i Katarzynie Milczarek za zaangazowanie, inicjatywy i dystrybucjy Gminy 

Slubice. Bardzo dobrze ze w naszej gminie zaczyna siy cos dziac. Prze odnicz<lCY poprosil, 

aby przy kolejnym takim wydarzeniu szerzej przekazywac informacjy w 'wia t. 

Innych pytail i uwag nie bylo. 

Na koniec W6jt oraz Przewodnicz<lcy Rady zlozyl wszystkim mieszkancom Gminy 

Slubice oraz obecnym gosciom zyczenia swi<lteczne Zycz'!c zdrowych i wesolych Swi'!t 

Bozego arodzenia. 

Do pkt. 11 
Przewodnicz<lcy Rady Gminy stwierdzil, ze porz<}dek obrad Xl Se j i Rady Gminy 

w dniu 20 grudnia 2024 1'. zostal wyczerpany. Podziykowal Radzic Gminy 

za uczestnictwo w obradach oraz wszystkim osobom ogl<ldaj,!cym sesjy drog~ elektroniczl1,!, 

po czym j zamknql. 

Przewodniczqcy Rady Gminy 

Waldemar Statlczak 

PrzewodnicZqC Rady ~iny 
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